

## ***Svenska Gordonsetter klubben***

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte 2016 06 27 per telefon

**Närvarande:** Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Tina Hedman (TH), Marja Persson (MP), Karin Bysell (KB) och Per Grönlund (PG)

**§ 1** Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 2** Mötet ansågs behörigt utlyst.

**§ 3** Till justeringsman utsågs LB.

### **§ 4 Dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg 19 a: Fjällträning, b: Rekrytering av medlemmar i annan specialklubb.

### **§ 5 Föregående protokoll**

Föregående protokoll lästes igenom och lades till handlingarna.

**Beslut:** Att upprätta en åtgärdslista för framtida arbete.

### **§ 6 Jaktprovsregler**

Små detaljer kvar innan det är klart. Kalibrering av domare att ske vid höstens domarkonferens.

### **§ 7 Inkomna skrivelser**

Inkommen inbjudan till kurs i föreningsteknik. Ej aktuell då den ligger mitt i jaktperioden. Information från SKK att nomineringar till Hamiltonplaketten skall vara inne innan 31/12 -16.

### **§ 8 Kassörens redogörelse**

Kassören ej närvarande. Påminns om att skicka ut delårsbokslut. Ansvarig JA.

### **§ 9 Avance**

Material till Avance skickas till JA.

### **§ 10 FA**

FA/VU har beslutat om GFK blir en undersektion till MFK. Årsboken har kommit.

### **§ 11 Huvudprov 2016**

Domarfrågan på väg att lösas. Boende bokat.

## **§ 12 Huvudprov 2017**

Arbetet löper på. Arbetet med en avelskonferens i samband med huvudprovet löper på.

## **§ 13 Huvudprov 2018**

Arbetet löper på.

Beslut: Att göra ett kombinationsprov på både skog och fjäll i Ammarnäs.

## **§ 14 Utställning 2016**

Utställningen förlöpte väl. Någon ekonomisk redovisning finns ännu ej tillgänglig.

## **§ 15 Utställning 2017**

Arbetet med detta löper på. Domare klar. Maja Sannevi och Susanne Magnusson kommer att tillfrågas som utställningsansvariga.

## **§ 16 Utställning 2018**

Beslut kommer att tas nästa möte om vi skall ha utställning vid ett eller två tillfällen.

## **§ 17 100-årsjubileum NGK**

Ännu ej hört något om boendefrågan från NGK.

Stor oenighet råder fortfarande i styrelsen om uttagningen till landslaget. Sannolikt kommer någon konsensus inte att nås mellan styrelsens medlemmar i denna fråga.

*Beslut:* Att tillfråga Thore Larsson om att ta ut laget samt redogöra för vilka kriterier han gör det på under förutsättningen att han tackar ja. Ansvarig MP

Att öppna upp intresseanmälan för deltagande i landskampen. Delges på Hemsidan.

Ansvarig: JA

Meriter t.o.m helgen innan landskampen räknas.

## **§ 18 Avelsfrågor**

### **a: RAS**

Arbetet är på gång med skrivelse om Hd till SKK.

Införsel av känd status på CCA, CL och PRA.

### **b: Anlagsprov**

Ännu ej hört något från övriga specialklubbar.

Allmän diskussion om anlagsprov.

## **§ 19 Övriga frågor:**

### **a: Fjällträning**

Nuvarande förslag att anordna en kurshelg på vårfjäll som förberedelse för jaktprov d v s genomgång av jaktprovsregler, vad skall jag som förare tänka på etc.

### **b: Rekrytering av medlemmar som är med i annan specialklubb.**

Diskussion huruvida vi skall kunna rekrytera fler medlemmar till SGSK.

*Beslut:* Att informera på lokalavdelningarnas sidor på sociala medier att denna möjligheten finns. Ansvarig är JA.

Att också göra MP till redaktör för SGSK's Facebooksida.

Beslutades att införa en Att göra lista som bifogas styrelseprotokollen i framtiden. Ansvarig: PG

## **§ 20 Nästa möte**

Nästa möte blir den 8/8 kl. 19.00

## **§ 21 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.**

*Justeras*

*Per Grönlund*

*Lena Blomström*